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Protokół Nr 10.2024
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Opatowie - VII kadencji

odbytego w dniu 17 lipca 2024 r. godz. 14:35

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli następujący członkowie:
-Tomasz Staniek
- Małgorzata Jalowska
- Kazimierz Żółtek
- Maciej Wolański
- Rafał Schab
według załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 oraz osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem 
nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie otworzył pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który oznajmił, iż na podstawie listy 
obecności stwierdza jego prawomocność.

Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu:

a) o zmianie w planie wydatków budżetu powiatu w 2024 roku,
b) w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu „Program współpracy Powiatu 

Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2025 rok".

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024-2027,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia 

z Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec 
Świętokrzyski,

d) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie orazwłączenia jej wskład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.
4. Zapoznanie się z informacją dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie nt. funkcjonowania 

jednostki w miesiącu czerwcu 2024 r.
5. Sprawy organizacyjne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Starosta odczytał zaproponowany projekt porządku obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi.
Wobec braku uwag poddał pod głosowanie porządek obrad.

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za” - 4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" -0 głosów.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag. Wobec powyższego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
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„Za" -4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - O głosów, 
„wstrzymało się" - O głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu:
a) o zmianie w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu w 2024 roku.

Pan Starosta Tomasz Staniek udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
omówiła szczegółowo projekt uchwały o zmianie w planie dochodów i wydatków budżetu 
powiatu w 2024 roku.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pan Starosta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr 10.79.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" “4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 
0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

b) w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu „Program współpracy Powiatu 
Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2025 rok".
Pan Starosta udzielił głosu pani Justynie Czerwonce - inspektorowi w Wydziale Oświaty, 
Kultury, Sportu i Turystyki, która omówiła ww. projekt uchwały.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pan Starosta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr 10.80.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło4 członków zarządu.
„Za" -4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 
0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2027
Pan Starosta Tomasz Staniek udzielił głosu pani Zofii Rusak-Skarbnikowi Powiatu, która omówiła 
szczegółowo projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2024 - 2027.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pan Starosta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" - 4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
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b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok
Pan Starosta Tomasz Staniek udzielił głosu pani Zofii Rusak-Skarbnikowi Powiatu, która omówiła 
szczegółowo projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Opatowskiego na 2024 rok.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pan Starosta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" - 4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

c) o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski 
porozumienia z Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu 
realizacji zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu 
Opatowskiemu usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 
Ostrowiec Świętokrzyski
Pan Starosta Tomasz Staniek udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej - kierownikowi 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która omówiła szczegółowo projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia 
z Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec 
Świętokrzyski.

Następnie pan Starosta zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pan Starosta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" -4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

d) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 
w Opatowie
Pan Starosta Tomasz Staniek przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie utworzenia Bursy w 
Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. Przypominał, iż powiat 
otrzymał dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na 
realizację zadania pn. "Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania części kondygnacji 
parteru budynku dydaktycznego Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie na bursę szkolną". W ramach tego 
zadania zaplanowano roboty budowlane polegające na przebudowie istniejącego budynku Zespołu 
Szkół nr 2 w Opatowie wraz ze zmianą sposobu użytkowania części kondygnacji parteru na bursę 
szkolną.

Następnie pan Starosta udzielił głosu pani Justynie Czerwonce inspektorowi w Wydziale Oświaty, 
Kultury, Sportu i Turystyki, która dopowiedziała, iż założono wydzielenie 9 pokoi mieszkalnych 
czteroosobowych, 7 łazienek, pokoju wychowawców, pokoju do cichej nauki, stołówki (świetlicy), 
kuchni, zmywalni naczyń, pralni z suszarnią, pomieszczenia porządkowego, dwóch pomieszczeń 
magazynowych, sanitariatu dla personelu kuchennego oraz przestrzeni komunikacyjnych. Odbiór 
robót zaplanowany jest na koniec sierpnia 2024 r. Pani inspektor podkreśliła, że za włączeniem 
Bursy do Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie przemawiają względy ekonomiczne i funkcjonalne. Bursa 
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ma zostać zorganizowana dla jednej grupy wychowawczej liczącej 35 uczniów. Głównie będą to 
uczniowie Zespołu Szkół. Funkcjonować będzie ona w budynku Zespołu. Zatem tworzenie dla niej 
oddzielnej administracji byłoby nieekonomiczne.

Pan Starosta zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.

Pan Rafał Schab - członek Zarządu Powiatu w Opatowie zapytał, jaki był koszt przebudowy i 
adaptacji pomieszczeń na bursę?

Pani Skarbnik powiedziała, iż koszt to około 3 min zł.

Pan Starosta poprosił o poinformowanie pani Anity Tutak - Skórskiej kierownika Wydziału 
Inwestycji i Rozwoju Powiatu realizującej od samego początku wspólnie ze współpracownikami 
ww. zadanie inwestycyjne, aby przyszła na posiedzenie zarządu, celem udzielenia szczegółowszych 
informacji w zakresie inwestycji.

Poproszono panią kierownik. Następnie pan Starosta skierował zapytanie do pani Skarbnik, 
prosząc o poinformowanie, czy przy realizacji zadania związanego z bursą, po odbytych 
przetargach powiat posiada jakieś oszczędności?

Pani Skarbnik powiedziała, iż przeliczy wysokość zaangażowania środków i wysokości jaka 
pozostaje.

Na posiedzenie weszła pani Anita Tutak - Skórskiej kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
Powiatu.

Pan Starosta skierował do kierownika zapytanie, czy w zadaniu inwestycyjnym dot. bursy, powstały 
oszczędności po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym.

Odpowiedzi twierdzącej udzieliła pani Anita Tutak - Skórskiej kierownika Wydziału Inwestycji i 
Rozwoju Powiatu.

Pan Starosta zapytał, czy z ramach oszczędności powstałych po postępowaniach przetargowych 
istnieje możliwość przeznaczenia ich na zakup wyposażenia bursy.

Pani kierownik powiedziała, iż raczej tak.

Pan Starosta zapytał o jakiej wielkości środków oszczędności mówimy.

Pani Anita Tutak ~ Skórskiej powiedziała, po uprzednim skontaktowaniu się telefonicznie z 
pracownikiem, iż ok 103 tys. zł.

Pani Skarbnik dopowiedziała, iż zgodnie z zaangażowaniem środków w budżecie oszczędności jest 
105.540,37 zł, są to środki z tzw. wkładu własnego.

Pan Starosta poinformował, iż w dniu dzisiejszym dowiedział, iż w ramach przeprowadzonego 
zadania inwestycyjnego nie uwzględniono i nie zapewniono jednocześnie zakupu wyposażenia 
bursy. Uważa, iż nie możemy otworzyć placówki od 1 września 2024 r. bez uprzedniego zakupu 
wyposażenia dla bursy. Zaproponował, aby za te oszczędności zakupić w pierwszej kolejności 
tapczany. Zapytał, czy istnieje taka możliwość.

Pani Anita Tutak - Skórska powiedziała, iż możemy kupić, jest to pierwsze wyposażenie i jest to 
zakup inwestycyjny. Podkreśliła, iż na spokojnie postępowanie zakupowe może przeprowadzić, 
wskazała, by wpierw jakiś dyrektor złożył szacowanie zamówienia i jako komórka zajmująca się 
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zamówieniami poprowadzi całość. Dodała, aby mieć na uwadze konieczność zsumowania zakupów 
wyposażenia ze starostwem, które na ten rok też zaplanowało zakup.

Pani Anna Piątkowska radca prawny obsługująca zamówienia publiczne dopowiedziała, iż 
zaplanowanych przez starostwo zakupów jest na 80 tys. zł, zatem łącząc zakupy na bursę 
przekroczony zostanie próg zakupów i należy przeprowadzić przetarg.

Wobec innych zapytań w bieżącym punkcie pan Starosta poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały.
W głosowaniu jawnym projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków zarządu.
„Za" - 4 głosów (Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), „przeciw" -0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Ad. 4. Zapoznanie się z informacją dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie nt. 
funkcjonowania jednostki w miesiącu czerwcu 2024 r.
Pan Starosta udzielił głosu pani Paulinie Bakalarskiej-dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Kultury 
w Opatowie, która przedstawiła informację nt. funkcjonowania jednostki w miesiącu czerwcu 2024 r., 
która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Na salę obrad weszła pani Wicestarosta Małgorzata Jalowska godz. 15:00. Od tej chwili posiedzenie 
toczyło się w 5 - osobowym składzie członków zarządu.

Pan Starosta zapytał, czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos.

O głos poprosił pan Kazimierz Żółtek-członek Zarządu Powiatu w Opatowie, który zauważył, iż instytucja 
nie posiada samochodu zapytał, czy zostało uregulowanie odbieranie i odwożenie dmuchańców, sceny i 
nagłośnienia, gdyż z informacji jaką posiada odbywało się to koszt instytucji.

Pani Bakalarska poinformowała, iż faktycznie z uwagi, że większość ze sprzętów wymienionych przez pana 
Żółtka było zakupione ze środków unijnych udostępnianie odbywało się nieodpłatnie. W tej chwili cały 
zakres udostępnianie nieodpłatnego został opisany w umowie, dodatkowo uwzględniono również zapisy 
odnoszące się do ponoszenia odpowiedzialności za sprzęty podczas transportu, czy przechowywanie.

Pan Żółtek zapytał, czy osoby lub instytucje wywiązują się z tych zapisów?

Pani Dyrektor odpowiedziała twierdząco, dodała, iż zdarza się, że niektórzy kontaktują się telefonicznie o 
przesunięciu godziny oddania sprzętu np. o godzinę, to wyraża zgody, gdyż są różne sytuacje. Nie mniej 
jednak restrykcyjnie podchodzą do innych odstęp na które instytucja nie wyraża zgody.

Pan Żółtek zauważył, iż posiadane na wyposażeniu dmuchańce są już wysłużone, zapytał, czy instytucja 
przewiduje zakup nowych?

Pani Dyrektor odpowiedziała, iż w bieżącym roku zakupili nowy. Instytucja na stanie miała dwa 
dmuchańce, z czego jeden już w chwili przejmowania na stan instytucji był nie prawidłowo użytkowany i 
jako jednostka musieliśmy przeznaczyć je na mienie zużyte. Obecnie posiadamy dwa, a tym jeden nowo 
zakupiony. Pani Bakalarska poinformowała, iż z uwagi na wartość użyczanego sprzętu za każdym razem 
pieczę nad sprzętem sprawuje pracownik instytucji, to wymaga odpowiedniej organizacji pracy. W 
bieżącym roku będzie kończyła się trwałość projektu i od tego momentu instytucja będzie mogła 
wypożyczać sprzęt za odpłatnością, w tym również wynajmować salę.
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Pan Rafał Schab - członek Zarządu Powiatu w Opatowie, zapytał, czy nie warto pomyśleć o kaucji podczas 
wypożyczania?

Pan Starosta powiedział, iż obecnie wszystko reguluje umowa. Poprosił zarząd powiatu o wzięcie pod 
uwagę, że jakiekolwiek użyczenie obecnie instytucję kosztuje, gdyż to jednostka ponosi koszty 
pracownika, który jest oddelegowany do pilnowania sprzętu. Zasugerował, aby sprzęty będące własnością 
instytucji pozostały w jej użytkowaniu bez wypożyczania czy użyczania, z uwagi na wartość.

Wobec braku dalszych zgłoszeń pan Starosta przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Sprawy organizacyjne.
Pan Starosta zapytał, czy ktoś z członków zarządu chciałby zabrać głos w ramach realizowanego punktu 
sprawy organizacyjne.
Z uwagi na brak głosów pan Starosta poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad.

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia.
Wobec zrealizowania przyjętego porządku obrad pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski wypowiedział 
formułę „zamykam posiedzenie Zarządu Powiatu".
Naftym posiedzenie zostało zakończone (godz. 15:15).
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